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Filipeni 2: 3  “Să aveţi în voi gândul acesta, care era şi în Cristos Isus” 
 
Romani 12: 2  “Să nu vă potriviţi chipului veacului acestuia, ci să vă 
prefaceţi prin înnoirea minţii voastre, ca să puteţi deosebi bine voia lui 
Dumnezeu: cea bună, plăcută şi desăvârşită” 
 
Profetul lui Dumnezeu a spus despre aceasta: 
 
     *Ceea ce noi toţi vrem să facem este: Să nu ne conformăm cu lumea 
acesta, ci să fim transformaţi prin înnoirea gândirii noastre spre voia 
perfectă acceptabilă a lui Dumnezeu. Acum, noi am fost mântuiţi, aşa 
cum noi suntem; şi noi am fost umpluţi cu Duhul Sfânt aşa cum noi 
suntem; acum noi dorim gândul care era în Cristos, să fie în noi, aşa 
încât noi să fim transformaţi de la lucrurile naturale ale vieţii, şi să fim 
aduşi în voia perfectă a lui Dumnezeu prin transformarea Duhului Lui 
Dumnezeu prin Cuvântul Său. (Efes. 4: 20-24) 
 „Înnoirea minţii voastre...” Lucrurile asupra cărora voi gândeaţi 
o dată că sunt preţioase, lăsaţi-le deoparte şi fiţi transformaţi în altceva; 
de la ceea ce voi aţi fost altădată, la ceea ce sunteţi acum. Vedeţi? 
 Oh, aceea este ceea ce noi toţi vrem să ştim, cum să o facem. 
Vedeţi? Noi suntem aicea, noi Îl iubim; El ne-a salvat, şi acum noi vrem 
să ştim ce să facem. Şi noi încercăm să luăm un mic pas în dimineaţa 
acesta, să ne ridicăm puţin mai sus. 
 Acum, noi vrem să fim transformaţi, noi înşine, prin reînnoirea 
minţii (gândirii) noastre. Vedeţi, nu ceea ce noi avem pe acest pământ, 
ceea ce noi urmărim pe acest pământ, dar ceea ce noi devenim în lumea 
care trebuie să vină. Transformaţi prin reînnoirea gândirii noastre! 
 
 *Eu pot doar să vă spun acesta. Când supranaturalul vine 
înăuntru, acela este gândul lui Cristos. Tu devii atât de departe de 
propria ta gândire încât în mintea ta... Nu mă puneţi să vă explic aceea, 
pentru că eu nu pot. 



 
 *Chiar dacă tu vorbeşti în limbi, chiar dacă tu sari, strigi, sau 
orice altceva, tu ştii că Dumnezeu este în tine, pentru că tu nu umbli prin 
gândirea ta proprie, ci gândul lui Cristos este Acela care te conduce cu 
Acel Cuvânt, doar exact în calea în care El merge. 
   
 *Pentru că, amintiţi-vă. Tu nu poţi avea gândul lui Cristos şi 
gândul lumii în același timp (1Cor 2: 11-16) Tu nu poţi fi pe calea ta şi 
pe calea lui Dumnezeu în acelaşi timp. Tu trebuie să părăseşti propria ta 
cale pentru ca să Îl laşi pe Dumnezeu să-şi aibe calea Lui. Aceea este 
singura cale pentru ca tu să faci vreodată ceva. Tu trebuie să te 
îndepărtezi de propriile tale gânduri, propriile tale idei. Nu încerca să 
raţionezi; doar crede. (Prov. 3: 5-6)  
   

*Când naşterea din nou vine înăuntru, ea nu poate veni până 
când acolo nu este o moarte, mai întâi. Şi oamenii nu vor să moară (Ioan 
12: 24-25). Ei nu vor călăuzirea simplă a Duhului Sfânt (Rom. 8. 14). Ei 
vor să-şi ia propriile lor gânduri despre acesta. Tu nu poţi gândi 
gândurile tale. Tu trebuie să gândeşti gândurile Lui. „Lăsaţi gândul care 
a fost în Cristos, să fie în voi”. Amin. Acela care gândeşte gândurile lui 
Dumnezeu, aduce binecuvântările lui Dumnezeu, puterea lui Dumnezeu 
către voi. Şi aceasta va scoate murdăria afară din voi, și va produce o 
nouă persoană (2 Cor. 5: 17). Aceea va aduce o nouă credinţă (2 Cor. 4 
:13). Vă va aduce pe voi de la moarte la viaţă (Ioan 5: 24). 
 

*Acesta este motivul că noi ne botezăm în Numele Lui (Fap. 2: 
36-39) ca să putem veni înainte în Numele Lui, în moartea Lui, în 
Învierea Lui, ca noi să fim înviaţi din nou mărturisind lumii că noi avem 
o Viaţă nouă, şi că omul vechi este mort (Rom. 6: 6). Noi am îngropat 
acea veche natură. 

Vedeţi, acea veche natură este dusă, şi acum noi suntem natura 
Lui (2 Petru 1: 3-7). El trăieşte în noi, şi noi nu mai facem voia noastră 
proprie; noi facem voia Lui. Noi nu mai judecăm cu gândirea noastră. 
Mintea este aceea care gândeşte. Mintea (gândul) care era în Cristos 
Isus este în fiecare credincios (Filip.3: 15-16). Vedeţi? Acolo este 
sufletul, şi despre aceea vorbim noi. Acum, aceea este partea despre 
care eu mă gândesc acum, aceea care este în interiorul nostru, sufletul. 
 



*Acum, El a zis, „Acela care crede în Mine, lucrările pe care Eu 
le fac, le va face şi el.” (Ioan 14: 12). El nu poate schimba această 
decizie. El a zis, „Aceste semne vor urma pe acei ce cred.” (Marcu 16: 
17-18). Dacă viaţa lui Cristos este în voi, dacă gândul lui Cristos, atunci 
noi am fi preocupaţi şi am face lucrurile lui Cristos. El a zis că aceste 
lucruri care El le-a făcut vor urma fiecare credincios care crede în El. 
 
 *Şi noi trebuie să lăsăm gândirea lui Dumnezeu să fie gândirea 
noastră. Lăsaţi gândul care a fost în Cristos să fie în voi. Şi această 
Biblie descoperă gândirea lui Cristos. Şi toată cartea Descoperirii, 
numită Apocalipsa, este Descoperirea lui Isus Cristos. 
 
 *Ei bine acum, tu niciodată nu Îl vei găsi pe Cristos să-ţi mişte 
gândurile tale. Tu trebuie să te mişti prin acesta. Tu trebuie să-ţi mişti 
gândirea ta, şi să de depărtezi de raţionament şi să mişti gândurile tale 
de la propria ta cale de gândire la ceea ce Dumnezeu gândeşte. 
 „Lăsaţi gândul care a fost în Cristos să fie în voi” Şi atunci când 
voi începeţi să gândiţi gândurile Lui, voi veţi începe să trăiţi viaţa Lui şi 
să faceţi lucrurile pe care El le-a făcut. Înţelegeţi voi ce vreau să spun? 
Acum, din cauză că nu sunteţi voi: ci este Cristos. (Col.1 :26-29) 
 
 *Noi suntem invitaţi de Dumnezeu să-L luăm pe El ca un 
Exemplu, şi să lăsăm caracterul nostru să fie modelat ca şi al Lui. Ce 
lucru! (Rom 8: 28-30) 
 Atunci când noi lăsăm caracterul Lui să fie în noi, atunci, noi am 
devenit fii prin faptul că avem gândul lui Cristos: gând, care este 
caracterul Lui. Gândul vostru vă stabileşte caracterul vostru. „Lăsaţi 
gândul”, a spus Pavel, „lui Cristos, acest gând care a fost în Cristos să 
fie în voi.” Lăsaţi gândul lui Cristos să fie în voi. Aceea schimbă 
caracterul vostru. Aceea modelează caracterul unui fiu a lui Dumnezeu. 
 

*Şi s-ar putea ca noi să nu gândim propriile noastre gânduri, ci 
s-ar putea ca noi să avem gândurile noastre deschise la marea ungere a 
Prezenţei Sale că noi am putea să cunoaştem gândul Lui, ca să împlinim 
ceea ce a fost scris în Scriptură, „Lăsaţi gândul care a fost în Cristos să 
fie în voi.”   
 

*Şi voi ştiţi, de obicei când noi ne gândim despre Dumnezeu şi 
avem gândul înspre Dumnezeu, atunci Dumnezeu vine mai aproape de 



noi. Eu cred că acesta este una din cele mai mari probleme a oamenilor 
din această zi. Noi avem prea multe alte lucruri în gândul nostru. 
 

*Oh, dacă noi nu am avea atât de multe lucruri în gândul nostru. 
Voi ştiţi, uneori noi vom veni la biserică, gândindu-ne despre, „Eu 
mâine trebuie să fac aceasta; ziua următoare, eu trebuie să fac aceea.” 
Când noi venim la biserică, noi ar trebui să lăsăm deoparte fiecare gând 
şi fiecare lucru lumesc, şi să intrăm în părtăşie cu Cristos şi închinare: 
meditând, închinându-ne în inimile noastre, şi dând cântări şi laude 
pentru El, gândindu-ne la bunătatea Lui, şi ceea ce El înseamnă pentru 
noi, închinându-ne în Duhul, cântând cântări duhovniceşti, creind 
melodii în inima noastră. Chiar şi Biblia a spus, „Este vreunul bucuros? 
Să cânte cântări de laudă” (Iacov 5: 13). Fiţi fericiţi; fiţi în meditaţie, 
întotdeauna aşteptând pe Dumnezeu să apară în orice moment înaintea 
voastră. 
 *Da domnule, eu mi-am pierdut minţile; a trebuit, pentru ca să 
găsesc mintea (gândul) lui Cristos. Fiecare alt credincios trebuie să o 
facă (Aceea este corect), ei trebuie să găsească gândul lui Cristos, prin 
pierderea propriului nostru gând. 
   
 *Haideţi să mergem dincolo de tabără acum. Haideţi să mergem 
dincolo de propria noastră gândire. Haideţi să mergem prin gândirea lui 
Dumnezeu. Biblia spune acesta: „Lăsaţi gândul care a fost în Cristos să 
fie în voi.” Deci haideţi să gândim gândurile Lui, nu ale noastre gânduri 
proprii, pentru că de cele mai multe ori ele sunt greşite. Deci ca să fim 
siguri, lăsaţi gândul Lui să se odihnească în noi. Şi gândul Lui era să 
facă voia tatălui, şi voia Tatălui este, Cuvântul Lui promis. 
   
 *Mintea omenească nu este capabilă să interpreteze mintea 
(gândul) lui Dumnezeu. Cum poate o mică minte finită să interpreteze 
Mintea infinită, când noi nici măcar nu putem interpreta gândul unul 
altuia. 
 *Acum omul este un prizonier. Dumnezeu a spus că omul este 
un prizonier. Deci până când ceva nu se întâmplă cu omul... Eu vreau ca 
voi să prindeţi aceasta acum. Că înainte ca un anume lucru, numit 
naşterea din nou, să se întâmple omului, el nu poate nicidecum să 
înţeleagă, de fel, sau nu poate vreodată să înţeleagă pe Dumnezeu, sau 
să aibă vreo cunoştinţă despre Dumnezeu. Cu toate că Cuvântul îi 
vorbeşte lui, mintea lui nu poate să înţeleagă aceea, pentru că este o 



minte omenească. El trebuie să aibă mintea (gândul) lui Dumnezeu în el 
ca să poată înţelege lucrurile dumnezeieşti. Vedeţi? Deci tot cititul, toate 
şcolile, toată învăţătura, oricât de bună ar putea acesta să fie, totuşi acela 
nu este principiul real încă. 
 Şi aşa este şi astăzi. Acelaşi lucru va orbi ochii unei minţi 
carnale, pentru că ea nu poate înţelege lucrurile lui Dumnezeu. Ea este 
împotriva lui Dumnezeu. Este un duşman a lui Dumnezeu. Mintea 
omenească este un duşman a lui Dumnezeu. Tu trebuie să ieşi afară din 
mintea ta omenească şi să fi născut din nou din Duhul Sfânt (Ioan 3: 1-
8), şi să iei gândul lui Dumnezeu în tine. Atunci tu poţi să crezi acele 
lucruri. Atunci aceea devine o realitate. Amin. 
 

*Dacă gândul lui Cristos este în noi, atunci noi vom recunoaşte 
acel Cuvânt de a fi Adevărul, şi El trăieşte chiar prin noi. Tu nu poţi 
face nimic; El este Cristos. 
 

*Vedeţi, atunci nu este gândirea ta; este gândirea Lui prin tine, şi 
tu nu exprimi cuvintele tale, tu exprimi Cuvintele Lui. 

 
*Deci acolo este o credinţă originală, dar tu trebuie să vii în 

canalul original a lui Dumnezeu pentru ca să ai o credinţă originală. 
Acolo este o credinţă omenească, apoi, acolo este credinţa lui 
Dumnezeu. Şi tu trebuie să ai o credinţă dumnezeiască ca să crezi. 
Acum, ca să ai o credinţă dumnezeiască, tu trebuie să ai gândul lui 
Cristos în tine. Atunci aceea este cum Dumnezeu îţi proiectează ţie 
viziuni, descoperiri, revelaţii, şi toate aceste lucruri care vin prin gândul 
lui Cristos fiind în tine. Aţi prins-o voi? 
 

*În regulă. Aceea este exact ceea ce Pavel a spus de multe ori. 
Rom 7: 25. „Eu mulţumesc lui Dumnezeu prin Isus Cristos 

Domnul nostru. Deci cu mintea mea slujesc legilor lui Dumnezeu, dar 
cu trupul, legilor păcatului.” 

Când vreau să fac binele, răul este prezent (Rom 7: 18-24) 
Vedeţi? Aceea este exact ceea ce voi faceţi de asemeni. Cu mintea 
voastră, aceea este inima voastră. Vedeţi? Acum, amintiţi-vă, voi nu 
gândiţi cu mintea voastră; nici voi nu vedeţi cu ochii voştri. Voi vedeţi 
cu inima voastră. Aţi ştiut voi aceea? Aţi ştiut voi că inima voastră are o 
altă persoană înăuntru? Ştiinţa a aflat aceea cam de patru ani de zile, voi 
ştiţi. Un mic compartiment în inimă, ei spun că acolo locuieşte sufletul. 



Deci cu mintea mea... El a zis într-un alt loc, „Eu cred că am 
gândul lui Cristos.” (1Cor.2: 16). Acum, în acel gând tu slujeşti—cu 
gândul lui Cristos tu slujeşti lui Dumnezeu. Vedeţi, partea interioară, 
(cu) partea interioară, tu slujeşti lui Dumnezeu. Acel subconştient, acolo 
este unde stă credinţa. 

Pavel a zis atunci, „Cu mintea mea...” (Şi eu am gândul lui 
Cristos, vedeţi voi?” a zis el). Eu slujesc lui Dumnezeu cu mintea mea, 
dar cu trupul, legea păcatului.” Ce este acesta? Trupul meu spune astăzi, 
„Tu eşti prea obosit. Gâtul tău te doare prea tare. Tu ai fost afară în vânt 
astăzi. Tu ar trebui să nu mergi la biserică în seara acesta.” Aceasta este 
legea trupului. 

Acum, gândul meu, pe dinlăuntru Duhul Sfânt zice, „Tu ţineţi 
promisiunea.” Dar trupul zice, „Tu eşti prea obosit.” Vedeţi? 

Acum, trupul zice, „Acum, acolo nu este nevoie, tu micuţ lucru 
frumos, tu eşti cel mai frumos lucru din şcoală. Acum, tu nu da nici o 
atenţie la mama ta holly-roller, sau la acel fanatic tată. Vedeţi? Tu eşti 
cea mai drăguţă fată din şcoală.” Tu eşti cel mai drăguţ băiat, cel mai 
arătos băiat, cel mai bine construit. Tu eşti cel mai popular care este în 
oraş.” Vedeţi voi? Şi voi vă lăsaţi (predaţi) membri voştri la aceea, şi 
unde ajungeţi voi? Eșec de fiecare dată. Vedeţi? 

Pavel a zis, „Trupul meu întotdeauna vrea să se predea la aceea.” 
Şi trupul vostru de asemenea. Vedeţi? Dar legea Duhului Sfânt (Rom 8 
:1) în inimă, biruieşte trupul (carnea) şi face trupul să se supună la ceea 
ce spune inima. Aleluia!  

Priviţi, atunci dacă aceea va face aceea pentru un păcătos, atunci 
nu va funcţiona aceea pentru un bolnav de asemeni? Legea Duhului lui 
Dumnezeu în inima care ştie aceea că, „prin rănile Lui noi suntem 
vindecaţi,” (1Petru 2: 21-24) ei stau cu puterea lor să facă ca acea boală 
în acel trup să li se supună, pentru că este un rău. Acolo sunteţi voi. 
Aceea ia crema de pe aceea. Eu vă spun vouă. Aceea este. Vedeţi? 

Acum, legea păcatului şi moartea lucrează în trupul vostru, dar 
legea Duhului de Viaţă lucrează în inima voastră. Deci inima voastră, 
duhul vostru în inima voastră va face trupul vostru să se supună la ceea 
ce îi este spus să facă. Aceea este exact corect. Acum, aceea este ceea ce 
Pavel a spus. Întotdeauna trupul (zice), „Eu sunt prea obosit, nu sunt 
disponibil (nu am chef), nu sunt suficient; eu nu o pot face.” 
 

*Când El, Domnul nostru Isus Cristos, a fost aici pe pământ, El 
nu a urmat Propriile Lui gânduri, Voia Lui Proprie, ci El a sacrificat 



Voia Lui şi Propriile Lui gânduri ca să urmeze gândul şi voia Tatălui 
Său. „Eu nu am venit să fac voia Mea, ci voia Celui ce M-a trimis.” 
(Ioan 6: 38) Vedeţi voi? 

Acum, Cristos a venit ca să facă voia Tatălui. Atunci, dacă noi 
putem vedea ce a făcut Cristos, şi ce fel de credinţă a dat El oamenilor, 
sau a predicat oamenilor, atunci aceea ar trebui să fie credinţa pentru 
care noi ne luptăm. 

  
*Oh, frate, tu niciodată nu ştii ce este aceea, până când tu nu te 

pui jos şi te predai cu adevărat pe tine însuţi lui Dumnezeu. Nu folosi 
mintea ta. Nu folosi gândirea ta proprie. Doar predă-ţi căile tale Lui şi 
doar umblă în Calea în care El te călăuzeşte (Rom. 8: 14) Oriunde... 

Dacă El merge în această parte, aceea este în regulă. Uneori 
aceasta duce prin ape adânci, dar tu ştii cântarea care zice, „Unii prin 
ape, alţii prin inundaţii, unii prin încercări mari, dar toţi prin Sânge.” 

Căile lui Dumnezeu conduc drept prin mare adâncă, în pustie, şi 
sus pe dealuri, prin pustia (sălbăticia) păcatului, şi aşa mai departe. Dar 
Dumnezeu te va aduce afară, dacă tu doar Îl urmezi pe El şi nu încerci 
să foloseşti gândirea ta. Doar fă ceea ce Dumnezeu spune să faci, şi tu 
vei fi bine. Crezi tu aceea? 

 
*Noi am putea fi atât de predaţi lui Dumnezeu încât noi nu am 

mai gândi gândurile noastre proprii, ci noi am gândi gândurile Lui. Şi 
fie ca eu să fiu atât de predat Ţie, Doamne, încât Duhul Tău să 
folosească buzele mele să vorbească, ochii mei să vadă, nu pentru o 
slavă a omului, ci pentru ca oamenii să poată să cunoască că Dumnezeu 
Își ţine Cuvântul Său, şi aceasta este la sfârşitul timpului. 
    

*Când tu ajungi la supunere totală, atunci tu poţi avea posesia. 
Dar numai când tu ai supunerea totală. Tu ai o predare totală a 
gândurilor tale, a voinţei tale, a minţii tale, şi să laşi gândul lui Cristos 
să opereze (lucreze) în tine. Acum, crezi tu că gândul lui Cristos în tine 
ar spune, „Zilele minunilor au trecut?” Crezi tu că gândul lui Cristos în 
tine ar spune, „Biblia are dreptate în unele locuri dar nu şi în altele?” 
Gândul lui Cristos va aproba fiecare Cuvânt pe care Cristos l-a spus 
vreodată. Este corect. Deci tu nu îţi mai foloseşti mintea ta, doar gândul 
Lui. 

 



*Dar doar să mă predau Lui şi atunci El va folosi mintea mea, 
ochii mei, gura mea. El este cu totul al meu. Doar predă-te! Acela este 
felul cum să o faci tu. Acela este felul cum aceşti slujitori trebuie să o 
facă atunci când ei predică Evanghelia. Ei se ridică acolo şi aleg un text, 
păi, ei doar încep să predice, şi se încredinţează pe ei lui Dumnezeu, (şi) 
lucrarea lor, (apoi) primul lucru pe care tu îl ştii, Duhul Sfânt poate să îi 
ducă pe ei la un alt text, să îi ducă altundeva. 
    

*Observaţi, ce armonie! I sus niciodată nu a făcut ceva până 
când mai întâi a văzut pe tatăl, sau tatăl i-a arătat Lui mai întâi. Armonia 
între Dumnezeu şi Cristos. Vedeţi? (Ioan5: 19). Aşa va fi Mireasa, şi El 
îi va arăta Ei Cuvântul Lui al Vieţii (El îi arată Ei), şi Ea Îl primeşte. Ea 
niciodată nu se îndoieşte de El. 

Nimic nu o poate vătăma pe Ea, nici chiar moartea; pentru că 
dacă Ea este plantată, apa se va ridica iarăşi. Amin. Aici este secretul: 
Cuvântul este în Mireasă şi gândul lui Cristos, ca să ştie ceea ce El vrea 
să facă cu Cuvântul, şi Ea o face în Numele Lui. Ea are ASA 
VORBESTE DOMNUL. 

Atunci este germinizată; deci Duhul Sfânt o udă până când 
creşte şi serveşte scopului. Ei fac numai voia Lui. (Amin. Eu voi crede 
aceea) Nimeni poate să îi convingă pe ei diferit. Ei au ASA 
VORBESTE DOMNUL, sau ei păstrează tăcerea. Apoi ei vor face 
lucrările lui Dumnezeu. Pentru că este El însuşi în ei, continuând 
Cuvântul Lui pentru a împlini aşa cum El o face complet în ziua Lui. El 
nu a făcut-o completă deplin când El a fost aici, pentru că nu era încă 
timpul. 
 

*Trupul lui Cristos (care este Mireasa) nu este terminat încă. 
Câţi cunoaşteţi aceasta? Un bărbat şi o femeie sunt una. Şi Cristos este 
un Trup, Cuvântul. Mireasa va trebuie să fie restul din trupul acela, şi 
cei doi împreună fac iarăşi un trup, la fel cum Adam a fost la început. 
Omul şi soţia lui sunt una. 

Acum, Ea, adevărata Mireasă, este atât de predată Lui încât Ea 
nu foloseşte mintea (gândul) Ei. Gândul Lui, desigur, este voia Lui, şi 
voia Lui este Cuvântul Lui. 
 

*Oh, oamenilor, Dumnezeu să vă binecuvinteze. Ascultaţi-mă! 
Eu nu pot crede nimic altceva decât Cuvântul lui Dumnezeu, şi eu vreau 
ca El să fie viaţa mea, tot ce sunt eu. Eu vreau ca voi să faceţi la fel. 



Lăsaţi umblările voastre, vorbele voastre, mişcările voastre, tot ceea ce 
voi faceţi; fiţi în Cuvântul lui Dumnezeu! Lăsaţi ca gândul lui Cristos să 
vină în voi, şi să vă însărcineze cu Cuvântul. Dacă voi lăsaţi gândul 
denominaţiunii să vină înăuntru, voi veţi fi însărcinaţi cu 
denominaţiunea. Dacă voi lăsaţi gândul lui Cristos să vină în voi, El nu 
poate să nege Propriul Lui Cuvânt, pentru El este Dumnezeu. Voi veţi fi 
însărcinaţi cu Cuvântul şi-L veţi crede. Mie nu-mi pasă dacă ei vă scot 
pe voi afară, vă alungă, vă fugăresc afară, şi fiecare uşă este închisă, voi 
veţi merge doar la fel. Amin. 
 
Referinţe: 
[1]PUTEREA DE TRANSFORMARE _  PRESCOTT.AZ  V-17 N-1  SUNDAY_  65-1031M 
[2]PECETEA A 7-TEA _  JEFF.IN  SUNDAY_  63-0324E    530-2  {35}  
[3]INTREB SI RASP _  JEFF.IN  COD  SUNDAY_  64-0830M   1080-84 
[4]MARTORII _  PHOENIX.AZ  WEDNESDAY_  54-0303    E-27 
[5]BALSAM IN GILEAD_  SAN.JOSE.CA  TUESDAY_  59-1124   E-23   
[6]SUFLETE IN INCHISOARE ACUM_  JEFF.IN  V-2 N-22  SUNDAY_  63-1110M   9-2   
[7]NUMARATOAREA INVERSA_  SHREVEPORT.LA  SUNDAY_  62-1125E   E-54   
[8]DE CE SUNT IMPOTRIVA RELIGIILOR ORGANIZATE_  JEFF.IN  V-12 N-1  SUNDAY_  62-1111E   43   
[9]JESUS CHRISTOS ACELASI _  CAMPBELLSVILLE.KY  SATURDAY_  55-0806   E-19  
[10]IDENTIFICAREA _  PHOENIX.AZ  WEDNESDAY_  63-0123   E-51  
[11]JESUS.CHRIST.ACELASI_  TUCSON.AZ  TUESDAY_  63-0604   E-15 
[12]CREDINTA MARIEI _  LA.CA  THURSDAY_  59-0409   E-9   
[13]CREDINTA  MARIEI _  PHOENIX.AZ  FRIDAY_  60-0311   E-16    
[14]LUMEA SE DESTRAMA _  NY.NY  V-18 N-10  FRIDAY_  63-1115   164  
[15]GOING.BEYOND.THE.CAMP_  JEFF.IN  V-6 N-3  SUNDAY_  64-0719E   155 
[16]CHRISTOS DESCOPERIT IN PROPRIUL SAU CUVANT_  JEFF.IN  V-4 N-10  SUNDAY_  65-0822M   91   
[17]DOVADA INVIERII LUI _  JEFF.IN  V-26 N-16  SUNDAY_  55-0410M   35  + 104  
[18]LUMEA SE DESTRAMA DIN NOU_  SHP.LA  V-17 N-4  WEDNESDAY_  63-1127   194 
[19]CASA VIITOARE_  JEFF.IN  V-3 N-5  SUNDAY_  64-0802   24-1   
[20]IMPARATEASA DIN SHEBA_  LONG.BEACH.CA  SUNDAY_  61-0219   E-8   
[21]INTR SI RASP_  JEFF.IN  COD  WEDNESDAY_  59-1223     493-107   Intr. 102 
[22]LUPTAND CU SINCERITATE PENTRU CREDINTA_  CHICAGO.IL  SUNDAY_  55-0123E   E-5   
[23]LA CUVANTUL TAU_  W.PALM.BEACH.FL  FRIDAY_  53-1204   E-48 
[24]NOI AM VREA SA-L VEDEM PE JESUS_  SAN.JOSE.CA  WEDNESDAY_  59-0422   E-59 
[25]JEHOVAH JIREH 2_  YAKIMA.WA  TUESDAY_  60-0802   E-14 
[26]CUVANTUL VORBIT SAMANTA ORIGINALA_  JEFF.IN  V-3 N-2  SUNDAY_  62-0318E    120-2 
[27]ALEGEREA UNEI MIRESE_  LA.CA  V-2 N-28  THURSDAY_  65-0429E    26-4   
[28]CUVANTUL VORBIT SAMANTA ORIGINALA _  JEFF.IN  V-3 N-2  SUNDAY_  62-0318E   97-5   
 
Pietre de zidire duhovnicească nr. 177 din Cuvântul descoperit al orei, 
alcătuite de:  Gerd Rodewald, Friedenstr. 69, D-75328 Schömberg, 
Germany 
www.biblebelievers.de 
Acolo va veni unul cu un Mesaj care este drept pe Biblie, şi o lucrare rapidă va 
înconjura pământul. Seminţele vor merge prin ziare, materiale de citit, până 
când fiecare Sămânţă predestinată L-a auzit. [Fr. Branham în’Conduită-
Ordine-Doctrină’,pag. 673] 
 
 


